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Besluitenlijst van de commissie Algemene Zaken d.d. 21 september 2017. 

 

Aanwezig: 

de heer J.P.H. Gruijters   voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans   lid 

de heer M.J.T. van der Heijden   lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt   lid 

de heer B.M. Straatman   lid 

de heer J.H. Strijbosch   lid 

de heer B.H.M. Swinkels   lid 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels lid 

de heer J. Sprengers   wnd. griffier  

 

de heer F.M.J. van der Meijden  burgemeester 

mevrouw G.B. Buter    wethouder 

de heer A.J.L. Meulensteen    wethouder 

de heer J.H.C.M. Briels    wethouder 

 

Afwezig: 

De heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Er zijn geen 

insprekers. De heer Sprengers vervangt de heer  Van Heijnsbergen . Burgemeester Van der 

Meijden is iets verlaat. Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

2. Vaststelling van de agenda. 

De agenda wordt conform het concept vastgesteld. 

 

3.  Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 13 juli 2017. 

De heer Biemans mist zijn opmerkingen bij agendapunt 5. De heer Swinkels vraagt wanneer de 

antwoorden komen over de herstarterslening. Wethouder Meulensteen zegt dat dit een maand 

langer duurt dan eerder gedacht. De heer Swinkels vraagt naar de regels inzake vliegen drones. 

Volgens  burgemeester Van der Meijden is de raadsinformatiebrief hierover gereed en wordt  

deze binnenkort toegezonden. De besluitenlijst wordt verder conform concept vastgesteld  

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

De raadsinformatiebrief Ontwikkelingspotentie Kop van Aarle-Rixtel en vervolgstappen d.d. 5 

september 2017 is opgenomen bij de ingekomen stukken. 

De heer Strijbosch vindt het jammer dat er geen private partijen gevonden zijn en vraagt of het 

plan toch door gaat. 

Mevrouw Slaets-Sonneveldt gaat akkoord met samenwerking Helmond en het Waterschap. Wel 

oppassen dat Helmond niet het voortouw gaat nemen. We moeten ervoor zorgen dat Laarbeek 

profiteert. 

De heer Swinkels pleit ervoor dat Laarbeek de regie houdt. 



 

 

Mevrouw Van der Zanden geeft aan dat er vorig jaar een eerste rapportage is geweest. Voor hit 

rapport was € 40.000,- beschikbaar. Is dit krediet verbruikt?  Als we samen gaan met Helmond 

en het Waterschap, past dit dan in het Gentleman’s Agreement. Is deze beschikbaar? 

 

Wethouder Briels antwoordt dat de gevolgde procedure past in de Gentleman’s Agreement. We 

hebben de regie in eigen hand willen houden maar het rapport van Tauw geeft aan dat er te 

weinig basis is om nieuwe ontwikkelingen in het gebied alleen uit te werken. Door samen te 

werken kun je elkaar versterken. Ook voor het aantrekken van middelen. We hebben niet het 

volle bedrag betaald. Wij houden de regie. Het Waterschap neemt het trekkerschap op zich.  

De Gentleman’s Agreement is overhandigd aan mevrouw Van der Zanden en de overige 

commissieleden. Hij zal voeling blijven houden met private partijen en deze waar mogelijk 

betrekken bij de uitwerking 

 

De heer Van der Heijden vraagt naar de propagandafolder die gemaakt is? 

  

De heer Strijbosch wil alle kansen benutten. De uitwerkingen en de plannen moeten een 

meerwaarde hebben voor Laarbeek. 

 

5. Toetreding tot de gemeenschappelijke regeling Belastingsamenwerking Oost-

Brabant (BSOB). 

De heer Straatman vraagt wat er gebeurt met het personeel en of er nog extra kosten zijn 

verbonden aan de toetreding? Er zijn geen entreekosten volgens wethouder Meulensteen. De 

overgang van personeel moet nog nader geregeld gaan worden. 

De heer Swinkels verwacht akkoord te kunnen gaan, maar merkt dat steeds meet taken 

buitenhuis uitgevoerd gaan worden en vraagt zich af wat er nog overblijft voor de gemeentelijke 

organisatie. Wederom vraagt hij naar een lijst wat we wel en wat we niet in een groter geheel 

hadden kunnen doen en wat er in Laarbeek blijft.  Wethouder Meulensteen zegt toe deze lijst te 

delen met de commissie. 

Mevrouw Slaets-Sonneveldt vraagt wie er namens Laarbeek in het BSOB komt te zitten? 

De heer Strijbosch geeft aan in te kunnen stemmen met het voorstel omdat we dit hiermee een 

forse  kostenbesparing realiseren. 

Mevrouw Van der Zanden vraagt of er nog een rekening komt voor de aanpassingen en extra 

kosten. Wethouder Meulensteen zegt toe dat in dat geval de de raad zal worden geïnformeerd 

over die extra kosten. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

6. Krediet uitbreiding Commanderij College. 

De heer Van der Heijden hoopt dat er snel begonnen kan worden met de uitbreiding. 

Mevrouw Slaets-Sonneveldt is blij met het plan en de oplossing. Ze vraag om te letten op de 

kosten en om de commissie daarvan op de hoogte te houden. 

 

De heer Swinkels is ook blij met de plannen. Hij merkt op de verkoopbaarheid van de woningen 

t.z.t. in de gaten te houden. 

 



 

 

Mevrouw Van der Zanden is oprecht blij. Ze adviseert om goed te blijven samenwerken, laat het 

budget leidend zijn. Ze vraagt naar de betekening van ‘design en build’ en wil de planning in de 

gaten houden. 

 

De heer Strijbosch is tevreden en verwacht dat het allemaal goed komt. 

 

Wethouder Buter proeft volle steun en is daar erg blij mee. Zij verduidelijkt de hoogte van het 

gevraagde krediet. Er is gekeken naar de toekomstbestendigheid van het plan. De methodiek 

design en build’ is gekozen om 1 augustus te kunnen halen. 

 

De heer Van der Heijden vraagt zich toch af of de garages niet langs elkaar kunnen komen. De 

wethouder geeft aan dat hier heel goed naar gekeken is dat daarin is voorzien. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

7. Aansluiting Omgevingsdienst Zuidoost-Brabant en Veiligheidsregio Brabant 

Zuidoost bij het BIZOB. 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als hamerstuk te behandelen. 

 

8. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

De burgemeester deelt mede dat hij gevraagd is om voorzitter te worden van het BIZOB en 

deze functie heeft hij geaccepteerd. 

 

9. Rondvraag. 

De heer Van der Heijden vraagt waarom het ‘Glow in the Dark’ project van de 

jeugdgemeenteraad is uitgesteld. Burgemeester Van der Meijden informeert dat inkoopperikelen 

de zaak hebben vertraagd. De datum voor het aanbrengen van het materiaal moet nog 

vastgesteld worden. 

 

Mevrouw Van der Zanden vraagt wanneer de informatie over de stand van zaken betreft het 

duurzaamheidsproject verstuurd worden. Dit zou 2x per jaar geschieden. Wethouder 

Meulensteen gaat dit na. 

 

10. Sluiting. 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 19 oktober 2017. 

 

De griffier,    De voorzitter, 

 

                                                                                                                    

 

M.L.M. van Heijnsbergen   J.P.H. Gruijters 

 

 

 



 

 

 


